



5 Länder auf einer Tour 5 countries in one trip

Klaus Kietzmann

EAASDC Honorary Lifetime Member

A round tour to EAASDC clubs in the Netherlands, in Belgium, in France, in Liechtenstein and in Switzerland ought to be an amazing experience.

Which experienced organizer of square dance tours would like to arrange such a tour with visits to 5 club nights in 5 countries promoting the E in EAASDC? With this tour the dancers would have the possibility to fulfil the country requirement for the black/gold friendship badge in just one go.

A Five Country Tour (5 countries in 24 hours) already exists organized by the Heidelberg Hoedowners, but without visiting any European clubs and dancing only on public places (see the reports in the Bulletin from August 2006 p. 62f., September 2017 and February 2018 p. 20f), and visit five countries in just one day.

Eine Rundreise zu EAASDC-Klubs in den Niederlanden, in Belgien, Frankreich, Schweiz und Liechtenstein. Das wäre doch mal ein großartiges Erlebnis.

Welcher erprobte Veranstalter von Reisen für Square Dancer organisiert solch eine Reise mit Besuchen von fünf Klubabenden in fünf Ländern, die das E in EAASDC fördert? Damit hätten die Tänzer gleich mit einer Reise die Länderempfehlung für das schwarz-goldene Friendship Badge erfüllt.

Es gibt zwar bereits eine Five Country Tour (5 Länder in 24 Stunden), organisiert von den Heidelberg Hoedowners, bei der aber keine europäischen Klubs besucht werden und nur auf öffentlichen Plätzen getanzt wird (s. Berichte im Bulletin August 2006 S. 62f., September 2017 S. 56f. und Bulletin Februar 2018 S. 20f.), aber an nur einem Tag in fünf Ländern.

